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Protokół z VIII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny 

 w dniu 28.11.2023 r 

 

Miejsce posiedzenia:  siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czechów Północny przy ul. Szwajcarskiej 10 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.30 

Przewodniczący obrad: Małgorzata Wielgosz 

Protokolant obrad: Magdalena Szkodziak 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z VII posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przystosowania do postoju pojazdów, terenów zielonych przy ul. Króla 

Rogera obok drogi dojazdowej do Szkoły Podstawowej Nr 43 (działka nr 1 / 2,  ark.6 , obręb 4). 

5. Dyskusja na temat propozycji zadań do realizacji w 2024 r. w dzielnicy Czechów Północny 

finansowanych z rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze. 

6. Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych w 

okresie pomiędzy posiedzeniami. 

7. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. 1) 

Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Wielgosz Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny. 

Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 12 członków Rady Dzielnicy na 15, 

co stanowi wymagane quorum. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 2) 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są propozycje zmian. 

Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia - został 

przyjęty jednogłośnie – 12 głosami. 

 

Ad. 3) 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu. Arkadiusz Ligęza zgłosił uwagę, że powinno być 

„Wydział Zieleni i Gospodarki Komunalnej” zamiast „Wydział Zieleni i Gospodarowania Mieniem” oraz 

literówki zamiast „poddał” to „poddała” i zamiast „Paderewskiego” jest „Padewskiego”. Przewodnicząca 

poddała pod głosowanie protokół z posiedzenia z dnia 24.10.2023 z uwzględnieniem zgłoszonych poprawek. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie – 12 głosami. 

 

Ad. 4) 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Piotr Zygan przedstawił załącznik do procedowanej uchwały 

zawierający szczegółowe wskazanie usytuowania miejsc postojowych i poinformował, że nastąpiła tylko 

jedna zmiana zaproponowana przez kierownika Osiedla Szymanowskiego Pana Krzysztofa Demuchy, a 

mianowicie dodanie wskazania 4 miejsc postojowych przy hydroforni, wymiennikowni LPEC. 

Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. Wynik głosowania: 12- za, 0- przeciw 

i 0 - wstrzymujących się. Uchwała nr 18/VIII/2023 została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Ad. 5) 

Przewodniczący Zarządu Piotr Zygan przed przystąpieniem do dyskusji poinformował co zawiera  projekt 

budżetu miasta na 2024 r oraz przedstawiona na ostatniej sesji Rady Miasta Lublin wieloletnia prognoza 

finansowa: 

• w rozdziale 60017 projektu budżetu zaplanowano remont ulic Raginisa, Bołbotta oraz 

Gołębiewskiego na kwotę 500 tys zł w ramach środków Planu dla Dzielnic, 

 zaplanowano 5 etatów do obsługi BOM na Czechowie, 

 zaplanowano termomodernizację Przedszkola nr 75 gdzie na 2024 rok przeznaczono kwotę          250 

263 zł, natomiast cały projekt łącznie będzie wynosił 8 179 939 zł, 

• w wieloletniej prognozie finansowej w ramach środków Planu dla Dzielnic znalazł się I etap 

remontu ulicy Leszetyckiego w kwocie 300 tys zł, z terminem realizacji w roku 2025. 

Ponadto Przewodniczący Zarządu poinformował, że w głosowaniu nad projektami budżetu obywatelskiego 

do realizacji w 2024 r. z Czechowa Północnego wygrał projekt D – 68 „Szesnastka przyjazna dzieciom”. 

Następnie Piotr Zygan przedstawił do dyskusji trzy propozycje Zarządu Dzielnicy dotyczące wykorzystania 

rezerwy celowej w  wysokości 300 tys zł w 2024 r. i latach następnych: 

1. Środki z rezerwy celowej przeznaczyć na wykonanie wszystkich zaległych drobnych prac remontowych i 

ewentualnie z pozostałych środków wykonać jeden projekt wymagający większych nakładów finansowych. 

2. Wykonać 1 lub 2 projekty wymagające dużych nakładów finansowych i przeznaczyć stałą kwotę           

(np. 10 % kwoty rezerwy) na cykl imprez kulturalno-sportowych tj. festyn, spektakle czy bieg Czechowska 

Piątka. 

3. Sporządzić wykaz propozycji do realizacji ze środków rezerwy celowej w ciągu dwóch lub czterech lat i 

co roku realizować jeden lub dwa projekty. 

Poprosił członków Rady Dzielnicy, aby zgłaszali propozycje do zrealizowania w 2024 r. na maila do 

kolejnego posiedzenia Rady czyli do 12.12.2023 r. 

Po dyskusji ustalono, aby z rezerwy celowej co roku przeznaczać stale 10% czyli 30 tys zł na organizację 

wydarzeń/imprez sportowo-kulturalnych. 

 

Ad. 6) 

1. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych pomiędzy posiedzeniami: 

a) uczestniczyła w debacie społecznej na V Komisariacie Policji w Lublinie, gdzie omawianie były problemy 

takie jak występowanie dzików, młodzieży pijącej alkohol w miejscach publicznych, osób bezdomnych       

(w związku ze zbliżającą się zimą ten problem został również poruszony w piśmie, które otrzymaliśmy z 

MOPR-u, żeby zwracać na to uwagę i powiadomić Ośrodek, jeśli wiemy o osobach potrzebujących pomocy), 

ale także niewłaściwego parkowania, braku miejsc do stawiania samochodów, dewastacji mienia 

publicznego, w tym ostatnim miałby pomóc skuteczny monitoring. Przedstawione zostały programy 

"Dzielnicowy bliżej nas", "Bezpieczny Senior", "Przyjazny Patrol", a także omówiono możliwość założenia 

aplikacji "Moja Komenda", 
b) uczestniczyła w spotkaniu w Ratuszu dotyczącym zmiany wysokości diet dla członków rad dzielnic, 

c) 13.12.2023 roku o godzinie 10:00 w Klubie MINIATURA odbędzie się prezentacja pod patronatem Rady 

Dzielnicy Czechów Północny „Legendy Lubelskie wierszem pisane”, 

d) uczestniczyła w uroczystej Sesji Rady Miasta 11.11.2023. 

2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach podejmowanych pomiędzy 

posiedzeniami: 

a) 28.11.2023 otrzymał informację od Pani Ewy Wasilewskiej – Wójcik z Biura Partycypacji, dotyczącą 

organizacji warsztatów jako III etapu projektu Plan dla Dzielnic z propozycją zorganizowania ich w siedzibie 

Rady Dzielnicy przy ul Szwajcarskiej 10 w dniu 10.01.2024 roku godz. 17:00 – 19:00. Aby wziąć udział w 

warsztatach trzeba się wcześniej zapisać telefonicznie lub poprzez rejestrację internetową. Piotr Zygan 

zaproponował, żeby w tym  samym czasie zorganizować posiedzenie Rady na godz. 16.45, 

b) poinformował, że w ramach konsultacji nowej siatki połączeń i tras linii autobusowych zgłoszono ponad 

2700 uwag, wszystkie linie i trasy są opisane na stronie internetowej ZTM, 

c) uczestniczył w spotkaniu na Konwencie Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic, na którym 

rozmawiano o zaplanowanych podwyżkach diet dla członków Rad Dzielnic, 

d) Naturalny Plac Zabaw zgodnie z zapewnieniami Prezydenta Artura Szymczyka podczas spaceru po 

dzielnicy w ramach Planu dla Dzielnic, miał być zrealizowany w 2024 r., jednak podczas posiedzenia jednej 

z komisji Rady Miasta Lublin poinformowano, że projekt ten jest w kolejce projektów niezrealizowanych i 

ma być wykonany w 2025 roku, 
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e) skończono remont chodnika przy ulicy Szwajcarskiej oraz remont schodów na ulicy Harnasie, 

f) odczytał pismo z Wydziału Zieleni i Gospodarki Komunalnej w sprawie uprzątnięcia liści na osiedlu 

Choiny oraz pismo z ZTM w sprawie zadaszenia przystanku Śliwińskiego 01, 

g) poinformował, że na ostatniej sesji Rady Miasta Lublin podjęto uchwałę w sprawie przystąpienia do 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego okolic ulic Zelwerowicza i Dereckiego, 

h) spotkał się z panem Karolem Topyłą naczelnikiem z Zarządu Dróg i Mostów w sprawie likwidacji 

zastoiska wody na ulicy Poturzyńskiej, 

k) zaproponował zorganizowanie spotkania opłatkowego i jednocześnie posiedzenia Rady Dzielnicy z 

cateringiem w dniu 12.12.2023 w siedzibie Rady Dzielnicy o godzinie 17.30. 

 

Ad. 7) 

Wolne wnioski: 

Członek Rady Dzielnicy Arkadiusz Ligęza zawnioskował o zorganizowanie szkolenia na temat planowania 

przestrzennego w kontekście uprawnień  rad dzielnic w tym zakresie opisanych w statutach dzielnic. 

 

Ad. 8) 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i zamknęła 

posiedzenie o godz. 19.21. 

 

Protokołował/a: Magdalena Szkodziak 

 

 

 

Podpis sporządzającego protokół:                                              

 

Magdalena Szkodziak /-/ 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

2. uchwała nr 18/VIII/2023 

 

 

 

 

       

      Protokół zatwierdzony w dniu 12 grudnia 2023 

                 

                 Podpis Przewodniczącego obrad: 

                                                                                        (po zatwierdzeniu protokołu) 

 

                                                                           Małgorzata Wielgosz /-/ 


